
 
REFERAT BESTYRELSESMØDE den 27. oktober 2011 

Afbud: Kirsten og John. 
 

1. Nyt fra arbejdsgrupperne: 
• Havnen: Mogens og Troels vil udfærdige og sende ansøgninger til havneprojektet 
 
• Byforskønnelse: Ang. midler til projekt cykelsti sender vi på optimistisk vis atter 
ansøgning til Vejdirektoratet i Trafikministeriet. 
 
• �aturgruppen: Ang. midler til Naturrummet sendes ansøgninger til. 1. nov. eller 1. 
marts 2012. 
 
• Kulturgruppen: Møde skal etableres med Finn Holmkvist ang. rockfest, som han 
har planer om at arrangere på Røsnæs. Kulturgruppen kan måske assistere ham med 
praktiske tiltag omkring koncerten sidst i juni. 
 
Udviklingsteamet træder pt. vande, idet der ventes på bevillinger fra fonde. 
 
2. Referat fra repræsentantskabsmøde den 
26.okt.: Tilstede var FDF, skolen, Brugsen og beboerforeningen. De ønskede meget at få 
punkter på dagsordenen i fremtiden, så de kunne føle sig involverede og følge med i, hvad 
udviklingsteamet egentlig har gang i, og hvor langt det er med projekterne, og dette ønske 
blev naturligvis imødekommet. 
Repræsentanterne for foreningerne synes, at udviklingsteamet er for lukket, men blev 
positive, da de fik en nærmere forklaring. Med denne erfaring – større meddelsomhed - in 
mente, kan det måske give større lyst til at deltage i det frivillige arbejde, som f.eks. et 
frivilligt korps til pasning af indkørslen til Ulstrup. 
 
3. Økonomi: Vi har modtaget 5.400 kr. fra Landdistriktpuljen til dækning af regning 
fra kommunen i forbindelse med byporten. 
 
4. Røsnæs Fyr: Åbent fyr med café og historiefortælling i efterårsferien, blev en stor 
succes med 700-800 besøgende. Succesen følges op næste sommer i weekenderne fra april 
til efter efterårsferien, og vi søger frivillige cafépassere og historiefortællere på fyret. 
Der skal udarbejdes en drejebog og en handleplan for projektet. 
  
 5.  Sammenlægning: Den 24. november afholdes møde med beboerforeningen og 
      udviklingsteamet med henblik på en overordnet beskrivelse af sammenlægning.   
      Senere udarbejdes nye vedtægter. 
 
�æste møde: 24. november kl. 19 i klubhuset 
  
 
 Referent Karen 


